



## Referat fra bestyrelsesmøde.

**Torsdag, den 21. februar 2019 kl. 19:00 i klubhuset.**

Deltagere: Carsten Mikkelsen (CM), Jeppe Friis (JF), Lars Stryhn Poulsen (LSP) afbud, Benny Skødt-Rasmussen (BSR), Heinrich Jespersen (HJ), Gunnar Nielsen (GN), Christian Lageri-Schmidt (CLS), Nicolai Ebbesen (NE) og Svend Nielsen (SN).

1. Tilføjelser til dagsordenen.

2. Godkendelse og underskrift af referat fra sidste møde

3. Meddelelse fra formanden.

- Onsdag d. 27. febr. møde med Had.kommune m.fl. – vedr. udbygning af havnen. Deltagere fra HSC - CM og LSP.
- Nybyggeriet: kører som planlagt, ”nybygning” til varmepumpe er påbegyndt, er med i projektet.  
CM orienterer om diverse småændringer/tilpasninger ifm. byggeriet.
- HSC har modtaget – uden beregning - 4 læs ”gul jord” til at færdiggøre den påbegyndte jordvold foran klubhuset.
- HJ fortæller om nogle gode tilbud han har fået til dræn af pladsen. Igangsættes.
- DS afholder generalforsamling i Middelfart d. 23. marts 2019.. JF deltager – gerne med en yderligere ledsager fra bestyrelsen.
- Vedr. ophavsretssagen har CM brugt meget tid på at udrede trådene. Sagen er meget ”speget”, og har kontaktet bl.a. DS, vore forsikringer mv. Bestyrelsen vedtager at indgå et forlig som er et skønnet beløb, som betyder at vi skal betale 12.000 kr., hvorefter sagen betragtes som afsluttet.
- Tilbud fra DS på klubbetøj diskuteres. Tilbuddet skønnes at være for dyrt, og det besluttes at undersøge andre muligheder. Ideen med klubbetøj prioriteres. NE og LSP arbejder videre med ideen, og indhenter tilbud fra forskellige leverandører.



- DIF og DGI udlodder beløb fra en foreningspulje, som skal søges inden 1. marts. Bestyrelsen diskuterer muligheder for at kunne komme i betragtning til at få del i midlerne.
- Overvejelser omkring udvidelse af aktiviteter på legepladsen. Udvidelsen kan give øget aktivitet i området, og det besluttes at undersøge mulighederne. Haderslev Kommune har en legepladskontrollant, som i forvejen kontrollerer HSC's legepladsaktiviteter én gang om året. Reparationsarbejder på legepladsen er igangsat ved hjælp af Produktionsskolen.
- CM orienterer om et møde ved FLID. Bl.a. blev der gennemgået et forslag fra Sønderborg Yacht Club, som afregner via bredde på de gæstende både.
- FLID har fået en konsulent som HSC vil gøre brug af ifm. flydebroer mv.

#### 4. Næstformanden.

- JF refererer fra et møde i Idrætssamvirket. Kommunen betegner samarbejdet som værende dårligt.
- X-yacht's jubilæumsstævne til pinse.  
JF sætter en "annonce" på hjemmesiden om frivillige hjælpere til dette spændende arrangement.  
JF meddeler X-yacht, at de kan låne vore to Kegnæs-joller.
- Klubbens redningsstiger skal renoveres som skal foregå som en forårsaktivitet.

#### 5. Kasserer

Afbud.

#### 6. Sekretær

- Diverse medlemskaber gennemgås. Klares sammen med LSP.
- BSR har endnu ikke hørt fra familien, som har en båd stående uden at der er medlemskab i HSC.



## 7. Medlemsforhold IAB.

### Status og beretning fra udvalgene:

## 8. Ungdomsudvalg.

- NE fortæller om et kursus i Thurø Sejlklub, som var meget lærerigt. Det gik en del på regler, og NE satser på at lave et lokalt kursus.
- NE satser på at få en egentlig banelederuddannelse, som finder sted på Dalum Landbrugsskole.
- Deltaget i et Nature Event i Sønderborg – se opslag på hjemmesiden !
- Ungdomskoordineringsmøde afholdes i FYC kommende lørdag.

## 9. Broudvalg.

- GN gør opmærksom på, at han fastholder beslutningen om at stoppe som formand for broudvalget ved førstkommende Generalforsamling i november.

## 10. Pladsudvalg.

- HJ fortæller at han fortsat møder tvivlspørgsmål vedr. navne og hjemhavn på HSC's både.  
Der henvises igen til HSC's regulativ pkt. 3, som lyder :  
**"Båden skal synlig fra broen være forsynet med broplads- og årsmærke og i øvrigt føre klubbens stander. Båden skal være navngivet med angivelse af hjemhavn= Haderslev. Da Haderslev har 3 klubmuligheder skal klubnavnet desuden indgå i forbindelse med Haderslev."**
- HJ fortæller om evt. salg af forskellige bådstativer, som klubben har fået af forskellige tidligere bådejere.
- JF tager over for BSR ifm. det kommende kranførermøde som planlægges til d. 15. marts 2019, kl. 17.00.
- Alt løftegrej er blevet kontrolleret og beviser sendes til HJ.



### 11. Sejludvalg.

- CLS fortæller at planlægningen af cykelturen d. 23. marts 2019. forløber planmæssigt. Se opslag i Klubhuset og på hjemmesiden !!

### 12. Klubhusudvalg.

SN fortæller, at der til den kommende eisbeinspising er tilmeldt 23 mand.

### 13. Eventuelt.

- Reglerne for handlen med bådschure blev diskuteret. Disse tages op på næstkommende bestyrelsesmøde. Alle handler med bådschurene skal godkendes af bestyrelsen.
- JF fortæller at der skal foretages en revision af seniorklubbens medlemsliste. Henrik Valeur som er listefører, kontaktes for at få rettet listen til. Denne videregives til Webredaktør Bruno Junker, som retter listen på hjemmesiden.
- Datoen for dette års Generalforsamling er fastsat til d. 23. november 2019.
- De næste bestyrelsesmøder er fastlagt til :  
Torsdag d. 4. april 2019, kl. 18.00.  
Onsdag d. 22. maj 2019, kl. 19.00.  
Onsdag d. 26. juni 2019, kl. 19.00.

Med venlig hilsen



Benny Skødt-Rasmussen.

Sekretær HSC